
Zápisnica č. 02/2022 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 12.7.2022 o 16.30 hodine.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomná: Renáta Hollá - ospravedlnená 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2. polrok šk. r. 2021/2022 

5. Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh uznesenia  

9. Záver 

 

K bodu 1: 

     Predseda RŠ Ing. Viliam Václav privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie. Následne 

skonštatoval, že je prítomných 10 členov a zasadnutie RŠ je uznášania schopné. Predseda RŠ 

sa spýtal prítomných členov, či majú návrh na doplnenie programu. Predseda RŠ navrhol 

doplniť program o Vzdanie sa funkcie člena RŠ a predloženie Výročnej správy o činnosti rady 

školy za rok 2021. Riaditeľka ZŠ s MŠ predložila návrh na doplnenie programu, a to Žiadosť 

o otvorenie 7. ročníka v šk. r. 2022/2023. Prítomní členovia súhlasili s doplnením programu. 

 Za:  10                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

Doplnený program:  

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2.polrok šk. r. 2021/2022 

5. Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

6. Vzdanie sa funkcie člena RŠ 

7. Žiadosť o otvorenie 7. ročníka v šk. r. 2022/2023 

8. Výročná správa o činnosti rady školy za rok 2021 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia  

12. Záver 

 

K bodu  2: 

ThDr. Zuzana Grabczak prečítala zápisnicu z ostatného zasadnutia RŠ, neboli žiadne 

pripomienky a zápisnica bola  schválená. 

Za:  10                                    Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



K bodu 3:  

Uznesenie zo zápisnice č. 01/22 z minulého zasadnutia neobsahovalo body, ktoré by zaväzovali 

plnenie. 

 

K bodu 4 a 5: 

P. riaditeľka PaedDr. Alena Marčeková prečítala Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 

výsledkov žiakov za 2. polrok šk. r. 2021/2022 a informovala o úspešnosti prijatia žiakov 9.A 

na SŠ v školskom roku 2021/2022.  

Neboli žiadne pripomienky a obidva dokumenty sú súčasťou prílohy tejto zápisnice. 

 

K bodu 6:  

Predseda RŠ informoval o vzdaní sa funkcie člena RŠ – pani Renáty Hollej, a to ku dňu 

30.06.2022. Jej nástupkyňou bude pani uč. Silvia Brezováková, ktorá bola vo voľbách 2. 

v poradí. O tejto skutočnosti ju bude písomnou formou informovať p. riaditeľka ZŠ s MŠ v 

Omšení. 

 

K bodu 7:  

P. riaditeľka predložila žiadosť o otvorenie siedmeho ročníka v školskom roku 2022/2023.  

Vysvetlila, že k dnešnému dňu evidujeme 5 žiakov v šiestom ročníku, ktorí postupujú do 7. 

ročníka. Požiadala Radu školy a obec o schválenie organizácie vyučovania v 7. triede s nižším 

počtom žiakov podľa platnej legislatívy. Žiadosť bola schválená. 

Za:  10                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

K bodu 8:  

ThDr. Zuzana Grabczak prečítala Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2021. 

Správa bola vzatá na vedomie a je súčasťou príloh zápisnice. 

 

K bodu 9 /Rôzne/: 

P. riaditeľka informovala o odchode učiteliek a zástupkyne z MŠ do dôchodku a nástupe o 

prijatí nových učiteliek. Pán Marček sa informoval u p. riaditeľky o podmienkach a kritériách 

prijatia nových učiteliek do MŠ.  

Členovia RŠ požiadali p. riaditeľku, aby informovala p. uč. Brezovákovú o členstve v RŠ. 

P. riaditeľka informovala prítomných o silných a slabých stránkach školy, ktoré bude uvádzať 

v Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy, v zmysle 

Vyhlášky MŠVVaŠ SR č. 435/2020 §2 ods.1 písm k. Členovia RŠ nemali výhrady. 

P. riaditeľka s p. uč. Jánošíkovou informovali členov RŠ o výsledkoch testov – formou 

dotazníkov na tému šikanovania. Pred vyplnením dotazníkov bolo deťom vysvetlené formou 

prezentácie a rozhovorov, čo je šikanovanie. Výsledky dotazníkov nepotvrdili šikanovanie 

v žiadnej triede ZŠ. 

 

K bodu 10: 

P. riaditeľka informovala o potrebe špeciálneho pedagóga na ZŠ, ktorý v škole pracuje na 

polovičný úväzok. Pani Grabczak informovala o potrebe špeciálneho pedagóga, výchovného 

poradcu a príp. asistentov učiteľa z dôvodu zvýšenia počtu detí so psychickými problémami 

alebo problémovým správaním. Členovia RŠ požiadali p. riaditeľku, aby podala zriaďovateľovi 

žiadosť o dofinancovanie špeciálneho pedagóga. 

P. Kohút sa pýtal, čo sa deje s novými skrinkami do šatní, s kontajnerovou škôlkou, ako aj s 

uzavretým prechodom zo školy do telocvične, na čo reagovala p. Rochová a informovala 

o nedostatočnom finančnom stave na jednotlivé projekty. 



P. Kohút sa pýtal na pokračovanie lyžiarskeho výcviku, plaveckého výcviku príp. kurzu 

spoločenských tancov v 9. ročníku v nasledujúcom šk. roku. P. riaditeľka odpovedala, že 

začiatkom  školského roka 2022/2023 sa bude zisťovať záujem žiakov o kurzy. 

P. Ing. Imrichová informovala členov RŠ o založení stravovacej komisie pre ZŠ s MŠ 

v Omšení. 

 

K bodu 11: Návrh uznesenia 2/2022: 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa  15.3.2022 

2. Žiadosť o otvorenie 7. ročníka v školskom roku 2022/2023 

3. Návrh uznesenia č. 02/2022 

 

B. Rada školy zobrala na vedomie: 

1. Vyhodnotenie  výchovno-vzdelávacích výsledkoch žiakov ZŠ s MŠ, Omšenie 629 za 

II. polrok 2021/2022 a odporučila obci na schválenie 

2. Úspešnosť prijatia žiakov na stredné školy v školskom roku 2021/2022 

3. Vzdanie sa funkcie člena RŠ a odporučila žiadosť na schválenie zriaďovateľovi 

4. Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2021 

 

Bc. Stanislava Šuláková prečítala Návrh uznesenia č. 02/2022, ktorý bol schválený. 

 Za: 10                                Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

K bodu 12: 

Ing. Viliam Václav poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

      

       

Zapísala: Bc. Stanislava Šuláková                             

V Omšení dňa: 14.7.2022  

                                                                                                 Ing. Viliam Václav 

                                                                                                 predseda RŠ 

                                              

                                                                               

                                                                                                 ThDr. Zuzana Grabczak 

                                                                                                 podpredsedníčka RŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 02/2022 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 12.7.2022 

 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Schválila 

 

1. Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa  15.3.2022 

2. Žiadosť o otvorenie 7. ročníka v školskom roku 2022/2023 

3. Návrh uznesenia č. 02/2022 

 

 

B. Zobrala na vedomie 

 

1. Vyhodnotenie  výchovno-vzdelávacích výsledkoch žiakov ZŠ s MŠ, Omšenie 629 za 

II. polrok 2021/2022 a odporučila obci na schválenie 

2. Úspešnosť prijatia žiakov na stredné školy v školskom roku 2021/2022 

3. Vzdanie sa funkcie člena RŠ a odporučila žiadosť na schválenie zriaďovateľovi 

4. Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2021 

 

 

 

 

V Omšení dňa: 14.7.2022  

 

 

                                                                                              Ing. Viliam Václav 

                                                                                              predseda RŠ 

                                              

                                                                               

                                                                                             ThDr. Zuzana Grabczak 

                                                                                             podpredsedníčka RŠ 

  

 

 

 

 

 

 

 


